
Protokoll vid sammanträde i Djur
gårdens Idrottsförenings Överstyrelse 
på Stadion den 16/4/56.

Närvarande: Dunér, Nordlund, Rin
man, Eckerbrant, Lövdahl, Liliequist.

Förhindrad: Norén.

§ 1.
Sammanträdet Öppnades av ordföranden.

§ 2.
Föredrogs protokoll av den 9/4/56, vilket godkändes i be

fintligt skick.
§ o

Upptogs till diskussion frågan om expeditionsavgift skulle 
upptagas vid införskaffande av medlemsavgifter. Då en sådan expe
tionsavgift kunde tänkas bli uppfattad som en förhöjning av den 
av årsmötet fastställda medlemsavgiften, beslöts att vid ett senare 
tillfälle med föreningens förtroenderåd (ordförande-konferensen) 
diskutera en höjning av medlemsavgiften till 15 kr. och i propor
tion härtill avgifterna i de andra åldersklasserna för att sedan 
förelägga kommande årsmöte förslag härom.

I Övrigt beslöts att till passiva medlemmar utsända med
lemskort och klubbmärke till en gemensam kostnad av kr. 15:- 
och samtidigt för denna kategori medlemmar (stora flertalet beräk
nas vara nytillträdande medlemmar) redogöra för föreningens orga
nisation, sätt att arbeta, sammanträden etc. Även en uppgift om 
att varje medlem erhåller tidningen "Djurgårdaren” skall ingå i 
denna upplysningstjänst, som Eckerbrant och Liliequist uppdrogs 
att utarbeta förslag om.

§
I fråga om passiva medlemmar beslöts att i fråga om års

avgifter bokföra dessa på huvudkassan.
§ 5.

Avslutades sammanträdet.

I anslutning till detta protokoll översändes härmed 
till varje ÖS-ledamot var sitt inträdeskort till Fotbollstadion 
i Solna. Det innebär att antalet kort i år kunnat utökas något 
och även för framtiden torde ÖS nu kunna påräkna att dylika kort 
kommer att bli exakt lika många som ÖS-ledamöternas antal.


